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PŘEDSEDNICTVO REPUBLIKOVÉHO VÝBORU ČSV, o. s. 
NA SVÉM ZASEDÁNÍ DNE 18. LISTOPADU 2011 

 

1. SCHVÁLILO: 

 Zápis z předchozího jednání PRV, 

 Návrh změn směrnic 

a) Jednací řád ČSV, o. s., 

b) Směrnice č. 7/2011 o podpoře včelařských kroužků mládeže, 

 Návrh navýšení příspěvku na úhradu DPH k programu spotřeby medu, 

 Program zasedání RV ČSV, o. s., 

 Uzavření nájemní smlouvy na Bistro, 

 Uspořádání tiskové konference „O medu jinak“ 

 Delegaci na II. mezinárodní seminář k problematice MVP (Slovensko), 

 Personální změny v Dozorčí a Správní radě SOUV-VVC, o. p. s., Nasavrky, 

 Navýšení příspěvku pro SOUV-VVC, o. p. s., Nasavrky 

 Zahraniční cestu na Seminář vedoucích včelařských kroužků (Slovensko), 

 Udělení svazových vyznamenání, 

 

2. VZALO NA VĚDOMÍ: 

 Prezentaci Programu na podporu spotřeby medu, 

 Prezentaci návrhu standardu webové stránky pro ZO/OO, 

 Informace o uskutečněných prověrkách ÚKRK, 

 Informace z jednání komise ekonomické, 

 Informaci z jednání komise pro práci s mládeží, 

 Zprávy o činnosti odborných komisí, 

 Informaci o problematice zabezpečení léčiv pro ZO, 

 Informaci z jednání k problematice GMO, 

 Informaci z koordinačního výboru SZV/ČSV, 

 Informaci o situaci v Apislávii, 

 Informaci o konání mezinárodního kongresu Apimondie v Buenos Aires, 

 Informaci z jednání Cechu profesionálních včelařů, 

 Informaci o výmazu Soukromého středního odborného učiliště včelařského, s. r. o. 

z obchodního rejstříku, 

 

3. UKLÁDÁ:  

 sekretariátu předložit návrhy směrnic na listopadovém zasedání RV,  

 sekretariátu oslovit příslušnou organizační složku ČSV za účelem likvidace dřevěného 

přístřešku v Lednici, 

 komisi pro zdraví včel dodat konkrétní návrh podmínek pro účast na kurzu prohlížitelů 

včelstev, 

 předsedovi a tajemníkovi požádat ředitelku SOUV-VVC, o. p. s. o převedení záloh 

ČSV, o. s. na účet MZe, 

 sekretariátu vymáhat pohledávky pí. Chvojkové a PS Holding soudní cestou.  

 

 

 

 

Zapsala: Linda Hladíková 


